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PRO Värmdös årsmöte den 17 september 2020 

Plats: Värmdö Bygdegård 

Närvarande 43 medlemmar 

§  1 Tore Axelsson hälsade alla välkomna till föreningens försenade 

årsmöte. På grund av Coronaviruset kunde vi inte genomföra 

mötet som var planerat till den 19 mars. 

§  2 En tyst minut hölls för de medlemmar som under verksamhets-

året avlidit. Den avslutades med att Anny läste Pär Lagerkvists 

dikt ”Det är vackrast när det skymmer”. 

§  3 Mötet ansåg att mötet utlysts i god tid 

§  4 Dagordningen godkändes 

§  5 Till ordförande för årsmötet valdes Christer Hedberg 

(ordförande i vår systerförening PRO Gustavsberg-Ingarö) 

§  6 Till sekreterare för årsmötet valdes Anny Axelsson Lidell 

§  7 Till att justera protokollet tillika rösträknare valdes Elisabeth 

Karlsson och Lennart Karlsson 

§  8 Verksamhetsberättelsen för verksamhetsåret 2019 samt den 

ekonomiska rapporten godkändes och lades till handlingarna 

§  9 Revisorernas rapport lästes upp och revisorerna rekommen-

derade årsmötet att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verk-

samhetsåret 2019. 

§  10 Balans- och resultaträkning godkändes 

§  11 Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2019 

§  12 Val av styrelseledamöter på två år 

-  Tore Axelsson valdes till ordförande  

-  Bo Svensson (omval) 

-  Bo Hertz (nyval) 

Till studieorganisatör på 1 år valdes Solveig Mattsson Palmqvist 

 Ordförande och kassören tecknar firman var för sig. 

§  13 Till revisorer på 1 år valdes 

Lennart Karlsson, sammankallande (omval) och  

Ove Palmqvist, (nyval) 
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§  14 Till revisorersättare valdes Lars Dahlberg (omval) 

§  15 Till valberedning valdes Berith Lind (sammankallande) (nyval) 

Fritz Mannich (nyval) och Elsa Nyberg (omval) 

§  16 Inga motioner hade inkommit inför årsmötet 

§  17 Övriga frågor 

En fråga om lokalen på Kullsvedsvägen ställdes. Vi har inte 

hört något om att vi inte får vara kvar där. 

 Information om att Värmdö kommun kommer att upphandla 

hemtjänsten inom kort. PRO kommer att följa detta genom KPR 

§  18 Innan årsmötet avslutades tackade Tore Christer Hedberg för att 

han ställt upp som ordförande för mötet.  

 Blommor och presentkort överlämnades till Eva Nordlander 

som tack för hennes många år som ordförande i PRO Värmdö 

och nu valt att sluta. Tidigare på dagen hade föreningen 

överlämnat blommor till Fritz Mannich, som inte kunde närvara 

på mötet. Även Fritz har under många år varit medlem av 

styrelsen och trappar nu ner lite. 

 Efter mötet serverades kaffe och landgångar samtidigt som vi 

blev underhållna av Mats Hedén som presenterade oss för Lasse 

Berghagens visskatt. 

 Vid pennan 
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